
Swarzędz, dnia 30 listopada 2022r.

Rada Miejska w Swarzędzu
BRM.WPWK.0012.6.5.2022

Protokół nr 5/2022

Obrady rozpoczęto 29 listopada 2022 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:00 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków.

Obecni:

1. Anna Baranowska - Graczyk
2. Piotr Baranowski
3. Włodzimierz Buczyński
4. Elżbieta Cholewicka
5. Barbara Czachura
6. Ryszard Dyzma
7. Przemysław Garsztka
8. Wojciech Kmieciak
9. Wanda Konys
10. Dawid Książkiewicz
11. Barbara Kucharska
12. Szymon Kurpisz
13. Tomasz Lewandowski
14. Tomasz Majchrzak
15. Mateusz Matuszak
16. Adrian Senyk
17. Rafał Słupiński
18. Marcin Szramkowski
19. Anna Tomicka
20. Joanna Wojtysiak-Tierling
21. Agnieszka Zawada - Chmiel

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący stałych Komisji przekazali prowadzenie obrad Przewodniczącej Rady, Barbarze
Czachura. Przewodnicząca otworzyła Wspólne Posiedzenie Wszystkich Komisji.  Na podstawie
listy obecności (załącznik nr 1) stwierdziła, że obrady są prawomocne, obecnych 19 radnych, 2
radnych nieobecnych. Następnie przedstawiła porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2.

2. Uzgodnienie zmian aktów prawa miejscowego w zakresie gospodarki odpadami 
komunalnymi, po przeprowadzonych konsultacjach społecznych.

Z-ca  Burmistrza  Tomasz  Zwoliński  przedstawił  wyniki  przeprowadzonych  konsultacji
społecznych  w  zakresie  gospodarki  odpadami  komunalnymi,  które  szczegółowo  zostały
omówione i przedyskutowane podczas posiedzeń stałych Komisji Rady Miejskiej w Swarzędzu. 

Następnie przystąpiono do przegłosowania przez poszczególne komisje proponowanych zmian w 
aktach prawa miejscowego dotyczących gospodarki odpadami.

Szczegółowe wyniki poszczególnych głosowań zostały ujęte w zestawieniu tabelarycznym, które 
stanowi załącznik nr 3. 

3. Sprawy bieżące.

Mieszkańcy wsi Rabowice zabrali głos w sprawie możliwości przeprowadzenia remontów ulic w 
sołectwie, szczególnie budowy chodnika przy ul. Olszynowej. 
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Burmistrz Marian Szkudlarek przedstawił informacje na temat możliwości budowy chodnika przy 
ul. Olszynowej w Rabowicach. 

Z-ca Burmistrza Grzegorz Taterka przedstawił szczegółowe informacje na temat możliwości 
przeprowadzenia remontów ulic w Rabowicach. 

4. Zakończenie.
Na tym posiedzenie zakończono.

Przewodnicząca
Rady Miejskiej w Swarzędzu

Barbara Czachura

Przygotował(a): Biuro Rady 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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